

CERTIFICATE

No. 71191



This is to certify the Quality Management System of Medical Devices of



«Technology-Standard» LTD 116/95, Kalinin Prospekt

656037 City of Barnaul Russia

has been assessed and found to be in compliance with the Standard

EN ISO 13485:2016

applicable to

Development, production and sales of diagnostic kits and reagents for in vitro diagnostics of hemostasis system.

The certificate has been issued under No. 71191 for the registration period from 05 August 2019 to 04 August 2022. The first certificate date of issue is 05 August 2016.



validity code 658F2782-225 Check the validity of this certificate using this code at www.ll-c.info



СЕРТИФИКАТ

Nº 71191

Настоящий сертификат удостоверяет, что Система менеджмента качества медицинского оборудования в



000 фирма «Технология-Стандарт»

проспект Калинина, 116/95 656037 г. Барнаул Россия

была проверена и признана соответствующей требованиям стандарта

EN ISO 13485:2016

Для следующей области сертификации:

Разработка, производство и реализация диагностических наборов и реагентов для in vitro диагностики системы гемостаза.

Данный сертификат был выдан под номером 71191 и действует с 5 августа 2019 г. по 4 августа 2022 г. Дата выдачи первого сертификата 5 августа 2016 г.



Код действительности 658F2782-225

С помощью этого кода проверьте действительность сертификата на сайте www.ll-c.info